
Schůzka vedení LCC, 16. 5. 2023 
Přítomni: Honza Barák, Jirka Tilšer, Ondřej Mika, Matěj Barák, Míša Srchová, Simona Baráková, Lukáš 
Neužil, Tonda Gottwald, Emil Moravec, Jirka Pechar, Patrik Procházka 
 
1. Změna ve výboru LCC 
Kateřina Dvořáková odstupuje v VV LCC, náhradí ji Jolana Krmenčíková 
 
2. Soustředění 
● Cena stanovena na 4800 Kč bez dopravy. 
● Ondřej aktualizuje webové stránky a formuláře a rozešle e-mail členům. 
● Termín přihlášek do 15. 6. 2023.  
● Jirka Pechar zjistí kapacitu ubytování. Pokud nebude kapacita dostatečná (v seznamu je 102 kluků 
a 80 holek do 18 let), vyberou trenéři hráče podle účasti na tréninkách, fungování v klubu, do 
30. 6. 2023. O možnosti tohoto kroku bude informace v mailu 
● Harpyje se zúčastní jako tým, na první víkend přijedou i Custodes a Wolves, budou případně spát ve 
vlastních stanech. 
● Autobusy a náklaďáky domluví obdobně jako vloni Ondřej. 
● Víkend s rodiči proběhne jako vloni, ale budeme sami koordinovat ubytování. Jirka Pechar zjistí 
Ondřejovi kapacitu chatek popř hotelu a Ondřej je bude obsazovat podle došlých přihlášek.  
Ceny dle ceníku TJ Lokomotiva Veselí n./L.  
 
3. Klíčový systém sokolovny 
Ondřej ho dolaďuje a cílem je zavést jej do konce května.  
 
4. Zázemí pro tréninky na hřišti v čmoudoboudě a věži 
● Je domluveno, že čmoudobouda bude k dispozici trenérům; restaurace ji využívá aktivně jen na AHM 
a FMC (popř. Rdotínském kole)  
● Jirka Tilšer zjistí možnost získání policového systému. 
● Bude uspořádána brigáda na vyklizení a adaptaci prostor do konce června; návrh 24.–25. 6. Při 
brigádě lze udělat i další práce. 
 
5. Bodový systém 
Ondřej vytvořil tabulku s „účty“ hráčů (https://docs.google.com/spreadsheets/d/1gr9IFRciuzAEyewlYFt-
h0ZhiWp307wO/edit#gid=346403497) a bude ji spravovat. K doplnění:  
– brigády hráčů na AHM a startovné AHM (Ondřej), 
– odpracované hodiny žlutých triček na AHM, EBoxu – dodá Tonda 
– odpracované hodiny holek na kase – dodá Simona 
– odtrénované hodiny pomocných trenérů za jaro – dodá Honza B. 
 
6. Odměňování trenérů 
Bude spuštěno od září. Ondřej a Honza Barák sestaví seznam placených trenérů a jejich sazeb, Ondřej 
připraví dohody o provedení práce. Odměny budou vypláceny na základě podkladů o odtrénovaných 
hodinách, které budou evidovány zde spolu s docházkou hráčů: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1l5tWCon8LE4JcawkjTx08X4CWJjiR3vz/edit#gid=681794999  
 
7. Jednotné oblečení trenérů 
● Kateřina Dovřáková připraví do 25. 5. grafický návrh. 
● Sada by měla obsahovat: kraťasy, 2x triko s krátkým rukávem, triko s dlouhým rukávem, softshellovou 
vestu. 
● Simona a Honza B. dají dohromady seznam trenérů a příslušných velikostí oblečení.  
 
 
MEMORIÁL ALEŠE HŘEBESKÉHO 
Postřehy a podněty 
 
1. Organizace  
Je záhodno se pravidelně se scházet k přípravě, aby byl v obraze širší tým. První schůzka v průběhu 
6/2023 s ohledem na přípravu FMC. 
 
2. Využití areálu a organizace účastníků 
● Je třeba posílit mobilní toalety o pisoáry (částečně už provedeno letos) a případně umývárky, aby se 
odlehčilo sokolovně a pevným záchodům. 



● Lišákův stan se využívá jen po krátkou dobu během turnaje a jen blokuje místo. Je třeba stanovit jiné 
podmínky/umístění. 
● Je záhodno připravit a označit únikové východy (malá branka, hlavní brána, vysazovací plot v rohu 
u nádraží). 
● Je třeba stanovit kapacitu areálu a vymyslet princip omezení počtu vstupenek a kontrolu počtu osob 
v areálu. 
 
3. Vstupenky a vstupy 
● Zvážíme systém vstupenek – placené/neplacené vstupy pro děti LCC, zavedení denních vstupenek 
pro děti? 
● Zvážíme, zda denní pásky nenahradit razítkem 
● Ve středu je vhodné oddělit vstup na hráče k opáskování 
● Zvážíme, kteří pořadatelé/pomocníci mají mít přístup do sokolovny. 
● Je třeba zavést supervizora pokladny a lépe vyškolit personál, aby měl jasná pravidla.  
● Je třeba důsledněji pracovat s VIP pozvánkami (princip: VIP dostane fyzicky pozvánku a následně 
budeme chtít potvrzení účasti pro zapsání na guest list. Jen kombinace předložení pozvánky a to, že je 
daná osoba na guestlistu, bude oprávnění k vydání pásky – bude doladěno.) 
 
4. Zdravotníci 
● Měli jsme výhrady k fungování zdravotníků a je třeba je sdělit Tomáši Mouchovi (Poupák, Ondřej) 
● Je třeba zlepšit komunikaci se zdravotníky, aby byli rychleji na hřišti. Obnovíme pro ně používání 
vysílaček, aby je mohli zavoalt z věže nebo od střídaček. 
● Zvážme vyznačení „záchranářské uličky“ od stanu na střídačku.  
 
5. Vybavení areálu 
● Zvážíme změny odpadového hospodářství (lepší třídění na méně místech sběru odpadků?). 
Zkonzultujeme s Pražskými službami. 
● Označíme bezpečnostní páskou nebo nátěrem závory na střídačky a na trestné. 
● Osvědčilo se vyhrazení míst rozhodčím v hledišti. 
● Je potřeba vykopat dětský mixér a udělat ho vyndavací. 
● Zvažme opět nahrazení svahu v trávníku u sokolovny širokými schody. 
● Při brigádě na přípravu se nestihly všechny sepsané úkoly (umytí všech skel, umytí dveří do 
sokolovny, oprava plůtku...), úklid taky není zdaleka stoprocentní. Je asi potřeba zapojit hráče víc. 
 
6. Program 
● Urychlíme nástup týmů na slavnostní zahájení (střídavě zleva/zprava) 
● Zvážíme autogramiády po zápasech, abychom eliminovali žebrající děti 
● Chceme lepší moderování dětského kempu a exhibic. 
● Zvážíme přesunutí dětského kempu na čtvrtek. 
● Při losování lépe ukazovat míčky do kamery. 
● Při ceremoniích lépe připravit, sdílet a dodržovat scénář. 
 
7. Druhé hřiště 
● Prověříme možnost mobilního hřiště na umělce 
● Varianta: jako druhé hřiště poslouží Malešice 
● Prověříme možnost využít pro rozcvičování hřiště na Říháku 
 
8. Merch, promo 
● Zamyslíme se nad rozšířením zboží na prodej, jak turnajového, tak klubového. 
● Zvážíme možnosti propagace partnerů turnaje i na sociálních sítích – potenciál získat nové partnery. 
● FB a IG letos byly výrazně lepší než v minulosti. 
● Potřebujeme nový web AHM. 
 
9. Sport 
● Zvážíme možnosti challenge pro týmy. 
● Lépe vyškolit časomíru a zapisovatele, osvědčil se supervizor. 
 
Zapsal Ondřej Mika 


